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PROCES-VERBAL AL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE A CONSILIULUI LOCAL ŞIMAND DIN 
DATA DE 23.06.2022 

 
Încheiat azi, 23.06.2022, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local 

Şimand, convocată prin Dispoziţia Primarului nr.199/17.06.2022. 
 

  ORDINE DE ZI: 
 

1.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ORDINEI DE ZI A ŞEDINŢEI 
EXTRAORDINARE DIN DATA DE 23.06.2022.  
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
2.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA PROCESULUI-VERBAL AL ȘEDINȚEI 
EXTRAORDINARE A CONSILIULUI LOCAL ȘIMAND DIN DATA DE 31.05.2022. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
3.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ÎNCHEIERII UNUI CONTRACT DE 
DONAȚIE CU PAROHIA ORTODOXĂ ȘIMAND, CU PRIVIRE LA IMOBILUL ÎNSCRIS ÎN C.F. 
NR.307707, NR.TOP 307707, CONSTÂND ÎN TEREN INTRAVILAN ÎN SUPRAFAȚĂ DE 500 
MP. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
4.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ÎNCHEIERII CONTRACTELOR DE 
FINANȚARE NERAMBURSABILĂ SELECTATE PENTRU FINANȚAREA NERAMBURSABILĂ 
DIN FONDURILE BUGETULUI COMUNEI ȘIMAND, ALOCATE PENTRU ACTIVITĂŢI 
NONPROFIT POTRIVIT LEGII NR. 350/2005 DIRECŢIA DE FINANŢARE:ACTIVITĂȚI 
SPORTIVE, PROMOVAREA SPORTULUI DE PERFORMANȚĂ ȘI CULTURĂ. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
5. PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA REGULAMENTULUI PROPRIU DE 
ORGANIZARE ȘI FUNCŢIONARE PENTRU ACTIVITĂȚILE DE COLECTARE ȘI TRANSPORT - 
AL SERVICIULUI PUBLIC DE SALUBRIZARE AL "ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ SISTEM INTEGRAT DE GESTIONARE A DEŞEURILOR JUDEŢUL 
ARAD". 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
6. PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND ACORDAREA UNUI MANDAT SPECIAL 
REPREZENTANTULUI COMUNEI ȘIMAND ÎN ADUNAREA GENERALĂ A ASOCIAŢILOR 
ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ DE TRANSPORT PUBLIC ARAD 
PENTRU APROBAREA STRATEGIEI DE DEZVOLTARE A SERVICIULUI DE TRANSPORT 
PUBLIC LOCAL PE RAZA TERITORIALĂ A ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL ARAD. 
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7.DIVERSE. 
INIȚIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 

 
La lucrările şedinţei sunt prezenţi fizic 12 consilieri locali din cei 13 în funcţie.          
D-nul consilier local Bogdan Petru și-a exprimat votul prin mijloace electronice, 

respectiv prin wats-up. 
Din partea Primăriei comunei Șimand participă la şedinţă d-nul Primar Dema 

Florin-Liviu și doamna secretar general Brîndaş Lavinia. 
Preşedinte de şedinţă este domnul Bodnariu Sorin. 
D-nul Primar propune suplimentarea ordinei de zi cu  proiectul de 

hotărâre privind alegerea președintelui de ședință. 
1.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND ALEGEREA PREȘEDINTELUI DE ȘEDINȚĂ. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul consilier Barna: Propun pe d-na consilier local Rus Elisabeta. 
d-na consilier Rus: Mulțumesc, dar nu vreau. Eu am fost în legislatura trecută.Sunt 
consilieri din legislatura trecută care nu au fost niciodată președinte de ședință. Când va 
fi fiecare consilier președinte de ședință, voi mai fi și eu. 
d-nul consilier Barna: Propun pe d-nul consilier local Bodnariu Sorin. Se supune la vot 
propunerea d-lui consilier Barna privind alegerea d-lui consilier local Bodnariu Sorin ca 
președinte de ședință pentru următoarele 3 luni și se alege cu 13 voturi pentru (Andresi, 
Barna,Bodnariu,Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea nr.50 . 
 
2.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ORDINEI DE ZI A ŞEDINŢEI 
EXTRAORDINARE DIN DATA DE 23.06.2022.  
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul președinte Barna supune la vot aprobarea ordinei de zi, cu propunerea de 
suplimentare a d-lui Primar și se aprobă cu 13 voturi pentru (Andresi, 
Barna,Bodnariu,Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 51. 
 
3.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA PROCESULUI-VERBAL AL ȘEDINȚEI 
EXTRAORDINARE A CONSILIULUI LOCAL ȘIMAND DIN DATA DE 31.05.2022. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul președinte Bodnariu: Dacă vizavi de conţinutul procesului-verbal, aveţi sugestii 
care nu au fost consemnate în procesul-verbal şi pe care le-aţi exprimat data trecută, vă 
rog să vă înscrieți la cuvânt. 
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d-na Petrița: Eu am obiecție. La ședința trecută am discutat despre reorganizarea 
SVSU.d-nul consilier Petrița Ștefănuț a întrebat de ce SVSU trebuie să fie în subordinea 
Consiliului local și nu a Primăriei Șimand. 
d-na secretar general: Pentru că așa este. 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 12 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana 
Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu) și 1 abținere(Bogdan), devenind astfel 
Hotărârea 52. 
 
4.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ÎNCHEIERII UNUI CONTRACT DE 
DONAȚIE CU PAROHIA ORTODOXĂ ȘIMAND, CU PRIVIRE LA IMOBILUL ÎNSCRIS ÎN C.F. 
NR.307707, NR.TOP 307707, CONSTÂND ÎN TEREN INTRAVILAN ÎN SUPRAFAȚĂ DE 500 
MP. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul consilier Bogdan: În proiectul de hotărâre, la art.1 se stipulează următorul aspect: 
„Se aprobă încheierea unui contract de donație cu Parohia Ortodoxă Șimand, cu privire la 
imobilul înscris în C.F. nr.307707, nr.top 307707, constând în teren intravilan în suprafață de 
500 mp, conform sentinței civile nr.542/21.11.2017, pronunțată de către Judecătoria Chișineu-
Criș, în dosar nr.871/210/2016. Am o nelămurire vizavi de construcția existentă, deși figurează 
în CF,întreb dacă pe clădirea respectivă avem un proiect, fiindcă la un moment dat știți că am 
vrut să extinde capela.Dacă nu avem proiect nu aș vrea să ajungem într-o situație neplăcută 
și cred că ar fi mai bine să solicităm punctul de vedere al unui notar și poate fi repusă pe 
ordinea de zi luna viitoare. 
d-nul președinte Bodnariu: După întabularea sistematică, nu figurează construcția în C.F.? 
d-na secretar general: Construcția figurează, dar fără acte. 
d-nul consilier Bogdan: În condițiile astea se mai poate face extindere? 

d-nul Primar: Nu.Până la clarificarea situației, propun retragerea proiectului de hotărâre 
de pe ordinea de zi. 
5.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ÎNCHEIERII CONTRACTELOR DE 
FINANȚARE NERAMBURSABILĂ SELECTATE PENTRU FINANȚAREA NERAMBURSABILĂ 
DIN FONDURILE BUGETULUI COMUNEI ȘIMAND, ALOCATE PENTRU ACTIVITĂŢI 
NONPROFIT POTRIVIT LEGII NR. 350/2005 DIRECŢIA DE FINANŢARE:ACTIVITĂȚI 
SPORTIVE, PROMOVAREA SPORTULUI DE PERFORMANȚĂ ȘI CULTURĂ. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 13 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu,Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 53 . 
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6. PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA REGULAMENTULUI PROPRIU DE 
ORGANIZARE ȘI FUNCŢIONARE PENTRU ACTIVITĂȚILE DE COLECTARE ȘI TRANSPORT - 
AL SERVICIULUI PUBLIC DE SALUBRIZARE AL "ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ SISTEM INTEGRAT DE GESTIONARE A DEŞEURILOR JUDEŢUL 
ARAD". 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 13 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu,Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 54. 
 
7. PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND ACORDAREA UNUI MANDAT SPECIAL 
REPREZENTANTULUI COMUNEI ȘIMAND ÎN ADUNAREA GENERALĂ A ASOCIAŢILOR 
ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ DE TRANSPORT PUBLIC ARAD 
PENTRU APROBAREA STRATEGIEI DE DEZVOLTARE A SERVICIULUI DE TRANSPORT 
PUBLIC LOCAL PE RAZA TERITORIALĂ A ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL ARAD. 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 13 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu,Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Sodinca,Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 55. 
8.DIVERSE. 
INIȚIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-na consilier Petrița: La ședința de buget au fost aprobați 10.000 lei pentru copertina 
de la PN2. Ce se întâmplă cu lucrarea respectivă? 
d-nul Primar: Nu am contactat nici o firmă.Trebuie să o facem. 
d-na consilier Petrița: Referitor la Zilele Șimandului.Era vorba să fie organizate în 4 
septembrie.Nu cred că e ok, în 5 începe școala. 
d-nul Primar:În legătură cu arhiva, am contactat o firmă iar suma cerută pentru a a face 
arhiva, birourile și tot ce ține de clădirea respectivă este de 160.000 lei. Suma respectivă 
nu o avem și am hotărât să renovăm  măcar magazia care se află dincolo de poliție. 
d-na consilier Petrița: Cum facem să începem lucrările la școală, că iar vom fi luați pe 
nepregătite. 
d-nul Primar: L -am sunat și săptămâna aceasta pe d-nul Ujoc și mi-a promis că o să 
înceapă. 
d-nul consilier Capra: Stadiul capelei din Șimandul de jos. 
d-nul Primar:Am schimbat mânerele la uși iar săptămâna viitoare o să vină firma să 
scoată gresia. 
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d-nul consilier Bodnariu: Ultima data când am mers la sala de sport erau 30 de grade 
înăuntru.Ce se întîmplă? 
d-nul Primar: d-nul profesor Mărcuș a  discutat cu firma de la Oradea iar persoana care 
se ocupă cu aerul condiționat s-a operat și numai peste 2 săptămâni poate să vină la 
Șimand. Am fost și eu la sala de sport și am văzut că este foarte cald. Nu este vorba că 
nu merge aerul condiționat, doar că nu știm să îi dăm drumul. 
d-na consilier Rus:Am și eu o doleanță. Curtea de la Căminul Cultural nu îmi place cum 
arată. Măcar un pic de curățenie să se facă. 
d-nul Primar: Tot am sperat că vom primi  finanțare. 
 

Epuizându-se punctele de pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă încheie 
lucrările şedinţei extraordinare din data de 23.06.2022 drept pentru care am încheiat 
prezentul  proces-verbal. 
 
 
     Preşedinte de şedinţă,                         Avizat de legalitate, 
           Bodnariu Sorin                     Secretar general 
                         Brîndaș Lavinia 


